
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 230411 
Kl. 19.30, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson (SO), Rodney Dahlberg (RD), Erik Neander 
(EN), Jonas Bertilsson (JB), Stig Olsson (SO) och Jonas Lundkvist (JL).  
 
1. Inledning: Mötet inledde med bön. 
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare.  
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Jonas: JL berättade om medarbetarsamtalet veckan innan. 
 
Rekrytering pastor: Samtal fördes om den intervju som hitintills har genomförts och om ytterligare 
en som styrelsen beslutade att kalla till intervju för tjänsten.  
 
6. Diakoni 
Lyssnarna: Gruppen har träffats och pratat mycket om glädjen vi tror att Gud känner och vill dela 
med oss. JL har med detta i gudstjänstplaneringen.  
 
Programrådet: Vi noterade att det finns en miss i planeringen för våren. Pingsthelgen låter vi bli en 
helg för Smajlfesten och så firar vi pingst här veckan innan.  
 
Planering valborg: Svenska kyrkan har ändrat sin konserttid till kl 18. Det betyder att programmet 
tidigareläggs. RD skriver om detta på hemsidan och på Facebook. JL har ställt frågan till Svenska 
kyrkan om att hitta någon som vårtalar.  
 
Utvärdering Lillträffen: JL har haft en sonderande träff med ett gäng föräldrar i byn som frågat efter 
Lillträffen. Träffen föll väl ut och JL har lovat att ha samlingen var tredje/fjärde vecka och skriver om 
detta i veckomail och på Facebook. 
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi har haft inkomster på 144 573kr och utgifter på 126 383 kr, vilket ger ett 
resultat på +18 190kr. 
 



Informationsansvarig: På medarbetarsamtalet med JL talades om hur vi håller hemsida och 
Facebook uppdaterade. JL fick ansvaret under våren.  
 
Semesterschema: RD har tagit fram underlag för semester. Vid styrelsemötet i maj ger JL ett förslag 
på hur semestern kommer att kunna tas ut.  
 
Parkeringen: Under vecka 17 kommer arbetet med parkeringen att inledas.     
 
8. Övriga frågor: 
Tweens: EN ställde frågan om hur samarbetet med Fylsta går runt Tweens. JL redogjorde för detta.  
 
Påskdagen: SO ställde frågan om någon fått någon reaktion på utdelandet av Påskdagen. Ingen av 
oss i styrelsen har hört något om detta.  
 
Punkter under styrelsemötet: JB hade förslag om två stående punkter under våra styrelsemöten: 
Information och Arbetsmiljö.  
 
9. Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde blir den 23/5 kl 19.00. 
 
10. Avslutning: Mötet avslutades. 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


